
 

ze dne 18. 8. 2022
 

Přítomni: 
Daniel Držmíšek, Bohumír Landa, Jaroslav Hrdlička, Zdeněk Kölbl, Lenka Kölblová, Miroslav Novotný, 

Hana Peřinová  

Zápis: 
Lenka Kölblová 

_________________________________________________________________________________ 

 

 

Projednávané body: 

Doprava v Henčově 

1. omezení průjezdnosti a rychlosti vozidel obcí                                                                                                                             

Bílé šrafování na silnici v zatáčce u kamenné zdi směrem od zastávky MHD bylo obnoveno. 

  

2. dočasná výjimka pro firmu ARDES k průjezdu obcí na skládku  

Průjezd nákladními vozy byl na základě jednání s magistrátem ukončen. 

 

3. nový zpomalovací retardér – 27. 7. 

Z jednání s městem vzešly přísliby k řešení místní dopravní situace. OV se podařilo zajistit osazení 

komunikace jedním novým retardérem, který se stávajícím (umístěným nedaleko autobusové 

zastávky) přiměje projíždějící zpomalit a zklidnit tak život v obci. OV nadále povede jednání o dalším 

zpomalovacím prahu, který by měl ležet nedaleko zvoničky a zajistit klidnou cestu k zastávce a 

bezpečný pohyb místních po obci. 

 

Strategický plán rozvoje statutárního města Jihlavy  
Plán je koncipován jako vize do roku 2032. Kompletní dokument je velice rozsáhlý. Připomínkování 

bylo možné do 15. května. 

 

Územní studie krajiny okolí Jihlavy 
Podklady k výsledné studii vznikaly postupně na podzim loňského roku (pro Henčovské studijní 

sociálně antropologický průzkum proběhl 5. listopadu 2021).  

viz odkaz: http://1url.cz/@USK      

 

Žádost o nové využití zvoničky 

Pavel Körber ml. požádal o možnost využití stávajícího prostoru zvoničky k uskladnění svých 

truhlářských polotovarů. Předběžné stanovisko OV nebylo zamítavé, další případné podmínky této 

žádosti budou ještě projednány. 

 

Klubovna na hřišti, údržba hřiště 
Obec ze svého fondu zakoupí bednu na věci související s provozem hřiště a s městem by se finančně 

spolupodílela na zastřešení vstupu do klubovny na hřišti. Trávník bude obohacen kompostem 

objednaným u SMJ. 

 



Nohec – 10. 9. 2022 (3. ročník) – na hřišti 

viz plakát 

 

Návrh na zadání studie rozvoje 
Vlastníci zastavitelných pozemků (bývalý statek a přilehlý pozemek) požádali jihlavský odbor města  

o vytvoření nové studie územního plánu Henčova. OV byl magistrátem zpraven o možnosti 

připomínkování vznikající studie.  

OV se jednomyslně shodl na důležitých bodech, které byly předsedou zaslány 22. 8. 2022 na odbor 

městského architekta. 

Shrnutí:  

Před započetím studie o nové výstavbě by mělo být počítáno s přirozenou populační zástavbou 

místních rodin. Důležité je zjištění kapacit současných inženýrských sítí a limitů nedávno nově 

postavené čističky odpadních vod. 

Henčov by měl nadále zajišťovat klidné venkovské bydlení, s čímž by se mělo počítat i v nově 

vytvářené studii, kde by se upřednostňovaly rodinné domky před vysokou řadovou zástavbou – viz 

negativní uchopení zástavby obcí např. v Heleníně a Hruškových Dvorech. 

V ideálním případě by nová zástavba měla probíhat postupně, po etapách, aby se zabránilo rychlému 

a chaotickému nárustu  obyvatelstva, které by skokově změnilo poklidný život obce. 

K zachování harmonického bydlení by také přispěl severní obchvat obce.  

 

 
Setkání statutárního města s předsedy osadních výborů 21. září 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 


